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In support of Sikorsky Aircraft Corporation’s UH-60M Helicopter Acquisition Project ICP requirements, SAC is preparing an Industrial Cooperation Program (ICP) Proposal for a project titled “The Technology Transfer for Integration of Engineering and Manufacturing System in the Aviation Supply Chain”. The scope of this ICP project will be to establish an integrated Supply Chain management of engineering, manufacturing production control, quality system for the global aerospace industry. The purpose of this sourcing conference is to select a qualified local partner(s) for the participation of this ICP project as follows:
為支持賽考斯基飛機公司 (SAC) 有關 UH-60M 直升機採購案之工業合作要求, SAC 即將準備為工合案提出一項名為 “航空供應鏈工程暨生產系統整合技術移轉”之工合案。本工合案之內容將建立一套完全整合的供應鏈系統，包括工程，製造，生管，品質系統等為國際航太產業服務。本次招商會議之目的，為挑選數間合格之本地航太廠商作為合作夥伴以共同執行本工合案如下:
1. One Tier 1 supplier (as the primary leader of this project) 一間第一級供應商(作為本案主導廠商)
2. Four Tier 2 suppliers  四間第二級供應商
The selection criteria for the local participants for this ICP project are:
本工合案之本地合作廠商挑選之條件是:
For Tier 1 and Tier 2 suppliers ( 第一級及第二級供應商) :
1) Currently engaged in aerospace manufacturing business
目前從事航太製造行業
2) Currently has international aerospace business customers
有國際航太產業顧客


3) Has achieved AS9100 and one or more Nadcap accreditations, as well complete processing capabilities (including material acquisition, mechanical process, surface treatment, and assembly, etc.)
具有 AS9100 及一項或多項 Nadcap 認證, 及完整製程能力 (包括物料採購, 機械加工, 表面處理, 裝配等) 
4) Committed to fulfill the necessary aerospace supplier quality requirements and agree to develop and assist two or more sub-tier suppliers to participate in the aerospace supply chain activities
承諾完成航太供應商品質所需之要求, 並同意開發及協助兩間以上之次供應商參加航太產業供應鏈活動.
Sikorsky reserves the right to select the final local participants based on the result of survey, evaluation, and final selection approval for each candidate.
賽考斯基公司保留最終選擇本地參與者之權利, 按照對每一位參與者調查, 評估及最終選擇核准之結果決定.
Interested local industries are invited to attend the Sourcing Conference.
歡迎有興趣的本地產業廠商報名參加本項工業合作招商說明會議.

Sikorsky Aircraft Corporation ICP Project Coordinator:

Joseph A. Hreschak, Jr.  

Regional Director, Industrial Cooperation Programs
email:  jhreschak@sikorsky.com 

Sikorsky Aircraft Corporation
賽考斯基飛機公司
ICP Project Sourcing Conference工業合作招商說明會議
Place (地點)  :
6th Floor, 162-24, Sec 3, Hsin-Yi Road, Da’an District, Taipei, Taiwan
台北市大安區信義路三段 162-24 號 6 樓
Conference Date/Time (招商會日期/時間) :   2015/02/10 (Tuesday 星期二)   09:00 – 12:00;   
Registration Deadline 報名截止日期:  2015/02/06 (Friday, 星期五)

Agenda 議程:

	Time 時間
	Activities 活動

	09:00 – 09:15
	Registration 報到

	09:15 – 10:00 
	SAC Project Introduction SAC 專案報告

	10:00 – 10:30
	Q & A Session 問答

	10:30 – 12:00
	Individual Company Interview 個別公司面談


REGISTRATION FORM  報名表 
(Please fill out the form and fax the entire page to the contact person below by 2015/2/6)

(請參加者填寫, 填好後將整頁於 2015年2月6日之前傳真或 email 給下列聯絡人)

	Company Name (English)

公司名稱 (中文)
	

	Company Address

公司地址
	

	Project Manager (英文)

專案負責人 (中文)
	

	Contact Phone (Cell)

連絡行動電話
	

	Participants Name

參加會議人員姓名
	1. (英)                              (中)

2. (英)                              (中)

3. (英)                              (中)

4. (英)                              (中)

	Other Notes

備註事項
	


   
Sourcing Conference Registration Contact工業合作招商說明會議報名回傳聯絡人:


Sikorsky Aircraft Corporation., Taiwan office.


美商賽考斯基飛機公司台灣辦公室, 105台北市民生東路三段129號, 環球商業大樓 204 室


Mr. Gawain Shieh  謝肇祖 專案副理 

Email: gawain.shieh@sikorsky.com 

Telephone Number 電話號碼: 02-2719-2665 x 12

Fax Number 傳真號碼:  02 – 2719-3464 
